

《单词百科:procurement是什么意思?procurement怎么发音?procurement的解释和用法》

英语单词procurement是什么意思?procurement怎么读?procurement怎么发音?简答网为您整理了procurement的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



procurement怎么读

procurement的读音:[pr ə ' kʊ ə m ə nt]

procurement的意思

1、n.获得, 取得;采购;

procurement的相关词组

1、government procurement 政府采购业务;

- 2、arms procurement 采购武器，采办军械，供应武器；
- 3、procurement price 收购价格；

procurement的近义词

- 1、**acquisition** n.获得;购置物;获得物;收购;
- 2、**conscription** n.征兵;征用;
- 3、**earning** n.所赚的钱，收入；
- 4、**finding** n.发现物;研究结果;调查（或研究）的结果；（陪审团的）裁决；
- 5、**gaining** n.开槽；

procurement的双语例句

- 1、For new construction, alteration or additional laboratory equipment to provide a good procurement programme.

可以为新建、改建实验室或添置仪器提供良好的采购方案。

- 2、Russia was cutting procurement of new weapons "by about 80 per cent", he said.

他说，俄罗斯新武器的采购量将削减“大约80%”。

- 3、Request of TJ local procurement in Sourcing Fair is prime business requirement.

在供应商会议上提出天津本地采购是主要业务需求。

- 4、Besides, a manual of project risk management for governmental procurement is produced.

编制了政府采购项目风险控制手册。

- 5、In the energy procurement, the company strengthened to reduce intermediate links, directly to the vendor.

在能源采购方面，公司强化减少中间环节，直接向厂商购买。

- 6、The iatrogenic case was reported as a complication of iliac bone graft procurement.

另一位则是肠骨取骨术所引致的并发症。

7、Boeing's offer is the latest development in the IAF's protracted helicopter procurement programmes.

波音的投标使印度拖延的的直升机采购项目出现的新的进展。

8、A very long period of time, procurement management did not receive adequate attention.

很长一个时期以来, 采购管理并没得到足够的重视。

9、Strategic Inventory in Capacitated Supply Chain Procurement.

供应链采购能力限制下的库存策略。

10、Manage and review procurement delivery schedule and production plans and their implementation.

管理和跟踪采购定单和生产计划及其实施。

11、Work with Procurement and Supply Chain to ensure cycle counts are performed properly and accurately reported.

与采购和供应链合作,确保生产周期计数正确地进行并准确地报告。

12、Sixth, trade in goods in government procurement from WTO jurisdiction, hence, are not bound by MFN.

第六, 货物贸易中的政府采购不受世贸组织管辖, 所以不受最惠国待遇的约束。

13、It also vows to double Chinese procurement, to \$ 120 million annually by 2010.

同时,它宣称截至2010年, 要让中国的利润翻一翻,达到120亿美元。

14、The government procurement system is an important system of the national public expenditure management.

政府采购制度是国家公共支出管理的一项重要制度。

15、Reduce turnover time from raw material procurement to shipment of final products.

缩短取得原料到交货的周转时间。

16、The Middle East is China's important oil resources procurement area.

中东是中国石油资源的重要采购区.

17、It is also pointed out that government procurement can play a special role.

另外也指出,政府采购可以发挥特殊作用.

18、As a national policy, the drug centralized bid procurement is a historic choice.

摘要药品集中招标采购作为一项国策, 已是大势所趋, 不可逆转.

以上是简答网为您整理的procurement怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于procurement的用法、procurement的释义、procurement的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/procurement>

